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Protokoll lört vH Bronsyen Samfälllghetstörenlngs
exfra årsstämma 199804-22 I $kl[eboekolans
matsal
Antal nänrarande: 72 rtistöerättlgade

Ncft Bdrasftåmrrnn föregilrs av eil hntn€teflsamrmntråde halH sp€ciollt ar LantnEterinrprdigfnfen i Våsilcrås
Kommun. Md detta samnrarilAde kunde fastsHlhs att de sambde arsåg att Bronsymns anEggnirgsbesld årdrås
til ail även gåfla gerrnsam sophanileriru. Likeså ailt förenlrgens fuilenra nät för Kabel-TV resp. de lokeb
scnbhrfrLggr som gråchr t]itt utrned ala gdor från sålcingnboxar vitl nr. 17 och 18 fram till rcsp. fasli$ets
dnåtaru lnlduderås i anEggnlngsbcddet.

Ordförande Magnus Månson häbade de näruarande välkomna och förldarade stämman Öppnad.

Dcn förcsragna dagordningen gpdkändes. 
s r' Dagordnlng

3 2. Ordf. och sekr.
Tilt ordförande för ståmman valdes Magnus Månson och till seketerare valdes för sämman
Peter Haglund.

S 3. Jusbrlngsmän
Tilljusteringsmän lifika rösträknare valdes Lars AhHedt och Börje Erilcsson. ölllka rtisEäknare

S 4. Kalblss illl
S1ämman ansåg at kaHebc skcfi på behörigt sät stämman

S 5. Avfallshanbrlng
- Mct dagens lantmätsdsammanträde fastställde afi avfalbhantedngen skalltas lnom omlåfet
in ianläggningsbeslutet" Defra innebär att Bronsyltan ansvarar gentemot
Renhållningsverket för afi sopoma hantcras på konekt såt och aft föreningen
tar över bctalningnansvaret från medlemmama.
- Ordförande Magnus Månson redogjorde i korthet för vad som hänt ifrågan lcing
miljöbodama sedan extra föreningsstämman i dec,ember.
- Detlörhandsbesked om bygrgrlw som arbctsgruppen fåtfrån byggnadsnämnden
innebår atvi har möjlighet att uppföra 2dl4 byggnader på parknarken mellan Brons.
)D(gåtan och Bjurhovdagatan. Byggnadema skallha efr integrerat ubeende dvs. samma
stilsom garagelängoma och radhusen (brunlmerad träpanel mot Bronsptgatan och
gult tcgel mot Bjurhovdagatan).
- Etföslag uppkom atföreningnn skulle nöja sig med att uppföra 2 byggnader istorlek
4 xG m, men defra ansågs intcsom cfiakfuclltaltemaliv.
- Mötet hade silta beslut om huruvida byggnslionen skall ske an 4 st byggnader med
stodek4 x 6 m eler2 stsammanbyggda parhfggnader om 4x12 m. En öruwäkf,gande
majodtet röstade för altErnativet om 2 pailygtgnader.

56. Flnansbrlngs-
- Magnus Månson rcdogjorde för strcbens förslag fllfinansiedngHösning för förshg
byggnatbnen. Byggkostnaden beråknas till650 ilXL700 000 kr. Ur balansräk-
ningen t6 500 0OO kr. Rccterande ca. 200 000 krb ut via en höJnlng av
lwaftbwgiftema med 400 lc, ch,s. 2(XI 000 kr per år. Defra innebår at boclama
är Cutbefialda efrer ca. 3,5 år. Mot defia skall dock stälas at medlemmama sparar
ca. 150 fi10 lc per år isänkta sopwgiftervflket defacto innebår en faktbk kostnacb
ökning om 100 kr per hvartalför var och en.

3 7. THsram
- Arbetsgruppens tGram från 97 åts ordinarie Såmma ser ut att innehålla. Defra
innebår at byggstart torde kunna ske ijuni och iddffiagande under september/
oktober iår.



s8.
- Magnus Månson fast$ällde sluUigen at beslut ärren fafiab på detföregående
Lantmäterisammantrådet angående två ytterligare ånddngar i anl€lggningsbe
slut€f,
Det cna rör vårt intcma Kabcl-TV-nåt Det andra rff ds lokala seivisledningarna
som fram fll nu inte har hffi någon officie[ ansvar(1, efresom detra inte inldu-
derades i det ursprungliga anläggningnbeslut€t"

se.
Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intrcsse och för-
Harade stämman för anslutad.
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Börje Edksson


